
Kaj bo z zdravstveno
postajo Podpeč?

To aktualno vprašanje že nekaj časa razburja
Podpečane in krajane okoliških krajev. S svojo
zdravstveno postajo, ki jim nudi vse storitve os-
novnega zdravstvenega varstva, so zadovoljni,
skrbi pa jih, ali bodo ostali brez nje.

Zgodba se vrti okrog zgradbe, v kateri so pro-
stori te zdravstvene postaje. Sedaj je namreč
v stavbi, nekdanji vili lastnikov Hoje, katero je
Hoja leta 1960 odkupila in jo leta 1966 dala v na-
jem za potrebe zdravstvene postaje. V tej stavbi
se vse od takrat odvija zdravstvena dejavnost,
v njej pa so štiri stanovanja za tam zaposlene
zdravstvene delavce. Aktualno vprašanje odkupa
te zgradbe s strani Zdravstvenega doma Ljubljana
se je pojavilo leta 1984 in od takrat dalje je bil ta
namen zajet v vseh razvojnih dokumentih občine
Ljubljana Vič-Rudnik in mesta Ljubljane. Zaradi
pomanjkanja sredstev pa žal ni bil uresničen.
V razvojnih nalogah za leto 1991 je bil na ravni
mesta celo v prednostnem vrstnem redu, a očitno
zaradi nespretnih pogovorov med mestom in Ho-
jo, denar ni bil namensko porabljen. Hoja je
namreč v tistem času zaradi svoje gospodarske
preobrazbe intenzivno pristopila k prodaji objek-
ta, približno v istem času pa je stopil v veljavo tudi
novi zakon o stanovanjskih razmerjih in vsa zade-
va se je pričela zapletati, saj imajo tamkaj živeči

stanovalci vso pravico odkupa stanovanja. Hoja
jim je odkup stanovanj odklonila, stanovalci so šli
v tožbo, niso pa sprejeli ponudbe mesta Ljublja-
ne, da se odpovedo nakupu in se vselijo v kom-
fortna najemniška stanovanja. Razgovori o usodi
te stavbe so se nadaljevali konec prejšnjega leta in
sicer med Zdravstvenim domom Ljubljana, Hojo,
mestnim in občinskim izvršnim svetom, mestnim
in občinskim sekretariatom za zdravstvo ozirpma
družbenimi dejavnostmi ter stanovalci. V lanskem
letu namreč tudi ni bila poravnana najemnina
s strani Zdravstvenega doma Ljubljana za to po-
stajo, morda zaradi previsoke cene. Hoja pa je za
to zdaj sprožila tožbo na sodišču in vztraja na
izselitvi.

Kaj zdaj? Predsednik mestnega izvršnega sveta
je zagotovil izgradnjo novega objekta montažne
izvedbe iz sredstev mestne lastnine, lokacijo ozi-
roma zemljišče pa naj bi priskrbela krajevna skup-
nost Podpeč-Preserje s pomočjo občine.

Na občinskem sekretariatu za družbene dejav-
nosti vztrajajo, da mora biti javno zdravstveno
varstvo zagotovljeno vsem 3.500 krajanom v istem
obsegu in na isti ravni. ne glede na to, ali bo
zdravstvena postaja v starih ali novih prostorih.
Problem torej, o katerem bomo zagotovo še pi-
sali.


